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Ungdomssektionens aktiviteter började 7 mars då vi hade ridlekis. Det är en aktivitet som är mycket 

uppskattad så det är definitivt något som ska försökas anordnas oftare i framtiden. 

 

Sedan under våren/sommaren/vintern har US ställt upp och hjälpt till att ordna med ponnyridningar 

på diverse julmarknader, kanaldagen m.m. 

 

I oktober skulle klubbhästarna fotograferas och US ställde upp och gjorde iordning hästarna och 

hjälpte Cecilia när dom skulle fotograferas. 

 

I somras och i oktober anordnades det även två barnkalas. På båda dessa var US behjälpliga med att 

leda och ta hand om hästarna. 

 

Under november och december blev det mycket planering inför julshowen. Vi hade träningar och 

möten för att stämma av. 16 december var det julshow och det var lyckat! Väldigt nöjd med 

resultatet trots att det var flera hästar skadade så vi fick tänka om angående flera delar av 

programmet. 

 

Under årets gång har vi haft mellan 6-10 möten. 

 


